
  Z A P I S N I K 

 

 

sa 187. sjednice Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli Manastir, u 

prostorijama Doma za starije i nemoćne osobe Beli Manastir održane dana 01. ožujka 2024. 

godine, s početkom u 9:00 sati. 

 

SJEDNICI PRISUSTVUJU ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA DOMA: 

Damir Paulić, dipl. oec., Valentino Fabing, Marija Matišić-Kosanović  i Nenad Radmanić 

 

OPRAVDANO ODSUTNA: 

Branka Burić, dr. med. spec. gin 

 

PORED ČLANOVA VIJEĆA DOMA SJEDNICI PRISUSTVUJU: 

Tomislav Peran, dipl.theol. – ravnatelj, Božidar Marijanac, dipl. oec., voditelj računovodstva, 

Vlado Grujić, dipl.soc. radnik, sindikalni povjerenik i Tea Zmaić Hrgović, univ. mag. iur., 

pravnica 

 

 

Sjednicu otvara g. Damir Paulić, predsjednik Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe 

Beli Manastir, koji konstatira da sjednici prisustvuju četiri člana Upravnog vijeća te da se mogu donositi 

pravovaljane odluke i zaključci. 

 

            Predlaže Dnevni red kao u sazivu Broj: 186/24 od 26.2.2024.godine te isti  stavlja na 

prihvaćanje. 

 

 

                                                            DNEVNI RED 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 186. SJEDNICE (41. SJEDNICE 8. SAZIVA)   

    UPRAVNOG VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI  

    MANASTIR, 

2. NOVA UREDBA O NAZIVIMA RADNIH MJESTA I KOEFICIJENTIMA  

    SLOŽENOSTI POSLOVA U JAVNIM SLUŽBAMA, 

3. DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE POJEDINIH ODLUKA I  

    OPĆIH AKATA I ODREDABA TEMELJEM KOJIH SE ISPLAĆJE PLAĆA       

    ODNOSNO DODACI NA PLAĆU TE NOVČANE NAGRADE DOMA ZA STARIJE  

     I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR, 

4. INFORMIRANJE O GODIŠNJEM FINANCIJSKOM IZVJEŠTAJU DOMA ZA      

    STARIJE I NEMOĆENE OSOBE BELI MANASTIR, 

5. RAZMATRANJE PRIJEDLOGA PRAVILNIKA O KUĆNOM REDU DOMA ZA  

    STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR I DONOŠENJE ODLUKE O  

    DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA ISTI, 

6. PITANJA I PRIJEDLOZI. 

 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen od strane svih prisutnih članova te se 

prelazi na rad po točkama Dnevnog reda. 

 

 



 

1.  USVAJANJE ZAPISNIKA SA 186. SJEDNICE (41. SJEDNICE 8. SAZIVA)  

     UPRAVNOG VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI  

     MANASTIR 

 

Čita se zapisnik sa 186. sjednice Upravnog vijeća Doma. Prisutni članovi Upravnog vijeća 

na isti nemaju primjedbi te predsjednik Upravnog vijeća Doma daje ovu točku Dnevnog reda 

na glasanje i utvrđuje da je ista prihvaćena jednoglasno sa 4 glasa „za“. 

 

 

2. NOVA UREDBA O NAZIVIMA RADNIH MJESTA I KOEFICIJENTIMA  

    SLOŽENOSTI POSLOVA U JAVNIM SLUŽBAMA 

       

       Predsjednik vijeća otvara ovu točku, i daje riječ ravnatelju. 

Važno je da je Dom javnopravno tijelo i kao takvo je u obvezi primijeniti Uredbu o nazivima 

radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u javnim službama. 

Prethodno sam zatražio od računovodstva da napravi obračun koliki bi to predstavljao rashod 

za Dom. Na mjesečnoj bazi to iznosi 15.000,00 € u odnosu na trenutne troškove plaće. Povećali 

smo kapacitet Doma na 195 korisnika i trenutno uspijevamo pokriti troškove plaće s ovim 

brojem korisnika, no stupanjem na snagu ove Uredbe, Dom nema ideju kako će to isplatiti, što 

je zapravo glavni razlog zašto sam uputio zahtjev za sazivanjem ovog Upravnog vijeća. 

Obzirom da Upravno vijeće upravlja Domom, a ravnatelj izvršava naredbe i upute Upravnog 

vijeća, pa bih molio da se razmotri što treba napraviti u ovoj situaciji.  

 

      „Nadalje, plaće je potrebno isplatiti, a ako se plaće ne isplate vjerojatno će se podizati tužbe 

ili nagodbe, što nikako nije prihvatljivo.“ 

      

        Božidar Marijanac dodaje da bi iznos mogao doseći i do 20.000,00€ u blagdansko vrijeme. 

 

     Predsjednik se zahvaljuje na uvodu i daje riječ sindikalnom povjereniku Vladi Grujiću.  

 

    G. Grujić ističe da je Uredba odluka Vlade Republike Hrvatske i da se kao takva treba 

poštovati. Ono što je potrebno kao što je i ravnatelj rekao da se s Osnivačem utvrdi kako  će se 

ta sredstva namiriti, jer plaće se isplatiti moraju. Neisplata plaće je kazneno djelo. 

 

      Predsjednik Upravnog vijeća ističe da je ovo pitanje izuzetno kompleksno i značajno. 

 

      Božidar Marijanac dodaje da je i hrana za korisnike na drugom mjestu po visini troška, da 

se Dom kontinuirano poziva na podmirenje duga od strane različitih dobavljača.  

 

       Ravnatelj ističe da smo mi najslabiji Dom od tri županijska doma i kao takav najosjetljivija 

smo karika, stoga traži upute za daljnje djelovanje ka rješavanju ove situacije. 

 

       „Kao što sam već rekao, pitanje je kompleksno jer se Domovi dijelom sufinanciraju iz 

državnog proračuna. Dakle 50% sredstava je iz našeg poslovanja, a ostatak iz proračuna. Dom 

bi trebao razmotriti povećanje cijene usluga kako bi pokrio troškove.“ -ističe predsjednik 

Upravnog vijeća. 

 

       Ravnatelj  upozorava kako bi povećanjem cijene usluga  „moguće prisilili“ korisnike da se 

obrate Zavodu za socijalni rad koji bi ih smjestio putem rješenja. Tada bi ministarstvo plaćalo 



smještaj za njih, no cijene ministarstva su znatno manje od redovnih cijena pa problem tek tada 

ne bi bio riješen.  

       Ravnatelj podsjeća da Dom ima sklopljen ugovor s Ministarstvom prema kojem Dom ima 

obvezu smjestiti do 60 osoba temeljem rješenja HZSR. Nakon izvršenih ulaganja Osnivača u 

rekonstrukciju i adaptaciju Doma, Dom više nema problem oko popunjavanja slobodnih mjesta, 

stoga nam takvi ugovori sada predstavljaju financijski uteg, dok su prije navedenog ulaganja 

bili na korist jer smo tek uz pomoć njih uspijevali više ili manje popuniti svoj smještajni 

kapacitet. 

             

        Predsjednik Upravnog vijeća Doma na temelju iznesenog daje naputak ravnatelju da 

inicira radni sastanak s Osnivačem u svrhu rješavanja financiranja plaća radnika, isto tako 

nalaže ravnatelju Doma izraditi elaborat o broju zaposlenih iz kojeg bi bilo vidljivo koliko bi 

sredstava bilo potrebno. 

        

        Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i 

utvrđuje da pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno sa 4 glasa „za“ 

        

       stoga Upravno vijeće donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

 

        Zaključak se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 

 

 

  

3. DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE POJEDINIH ODLUKA I  

    OPĆIH AKATA I ODREDABA TEMELJEM KOJIH SE ISPLAĆJE PLAĆA  

    ODNOSNO DODACI NA PLAĆU TE NOVČANE NAGRADE DOMA ZA STARIJE  

    I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR 

 

      Predsjednik vijeća otvara ovu točku, i moli predstavnike Doma da upoznaju vijeće o čemu 

se ovdje zapravo radi. Za riječ se javlja pravnica Doma. 

      „ Ovom odlukom stavljaju se izvan snage sve odluke odnosno odredbe pojedinih pravilnika 

koje se odnose na izračun plaće radnika, kao i naziva radnih mjesta. Napominjem i to da nakon 

stupanja na snagu Uredbe o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za 

obračun plaće u javnoj službi imamo rok od šest mjeseci da donesemo novu sistematizaciju 

radnih mjesta kako bi je uskladili s nazivima radnih mjesta iz Uredbe“ – ističe pravnica. 

 

      Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i 

utvrđuje da pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno sa 4 glasa „za“ 

        

      stoga Upravno vijeće donosi 

 

 

ODLUKU  

 



o stavljanju izvan snage svih odluka Doma i drugih općih akata odnosno pojedine 

odredbe odluka i drugih općih akata na temelju kojih se isplaćuje plaća odnosno dodaci na 

plaću te novčane nagrade za radne rezultate i uspješnost u radu. 

 

 

        Odluka se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 

 

 

4. INFORMIRANJE O GODIŠNJEM FINANCIJSKOM IZVJEŠTAJU DOMA ZA  

    STARIJE I NEMOĆENE OSOBE BELI MANASTIR 

 

 

Predsjednik vijeća otvara ovu točku, Informiranje o godišnjem financijskom izvještaju 

Doma i riječ daje voditelju računovodstva Božidaru Marijancu. 

„Potreba nas kao Doma je da upoznamo prisutne članove Upravnog vijeća da smo završili 

prošlu godinu s gubitkom u iznosu od 41 788,18€. Sve podrobnije informacije ćete dobiti u 

financijskom izvještaju gdje će biti upisano stavka po stavka, tj., koliko je planirano, a koliko 

potrošeno. To je još jedan bitan razlog da se obratimo osnivaču jer smo već u minusu, a očekuje 

nas dodatni minus obzirom na troškove plaće.“-kaže voditelj računovodstva. 

 

Ravnatelj dodaje da smo imali objektivne probleme, imali smo radove, manji kapacitet itd. 

Ovo stanje koje imamo je dovoljno da se održava, jer mi sad ne tonemo dublje u dug s ovime 

što imamo. Napravili smo sve što smo mogli da kompletno ispratimo objektivne okolnosti.  

Proširili smo kapacitet međutim ove prilike su sada postale preveliki izazov za nas, pogotovo 

novi koeficijenti obračuna plaće u javnim službama.  

Predsjednik se vraća na iznos i postavlja upit voditelju računovodstva na koji se način 

plaćaju dobavljači, na što g. Marijanac odgovara da je Dom u stalnom zaostatku s isplatom 

dobavljačima. 

     Predsjednik vijeća zaključuje da se Dom kreditira od stalnog kašnjenja dobavljačima stoga 

je to također bitna stavka kod obraćanja Osnivaču. 

 

 

5. RAZMATRANJE PRIJEDLOGA PRAVILNIKA O KUĆNOM REDU DOMA ZA  

    STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR I DONOŠENJE ODLUKE O  

    DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA ISTI 

  

       Predsjednik vijeća otvara ovu točku i daje riječ ravnatelju koji ukratko iznosi da je 

zapravo riječ o usklađivanju postojećih akata Doma s novim Statutom koji je stupio na snagu 

2024. god. Isto tako napominje da će se i ubuduće na sjednicama donositi slične Odluke. 

 

 

      Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i 

utvrđuje da pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno sa 4 glasa „za“ 

 

      stoga Upravno vijeće donosi 

 

 

ODLUKU  

O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  PRAVILNIKA O 

KUĆNOM REDU DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 



BELI MANASTIR 

 

 

      Odluka se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 

 

 

6. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

          Za riječ se javlja pravnica Doma i upoznaje vijeće s problemom vezanog za zahtjev za 

pristup informacijama. Naime, podnositelj zahtjeva je tražio uvid u osobne podatke naših 

korisnika, stoga je zahtjev odbijen. Podnositelj zahtjeva je podnio žalbu protiv Doma 

Povjereniku za informiranje koji nam je uputio dopis zbog razjašnjenja okolnosti jer 

Povjereniku za informiranje nije jasno na što se žali podnositelj žalbe.  

        Očitovanje Povjereniku za informiranje ćemo poslati u roku. 

         

        „Nakon što pošaljemo očitovanje, pričekat ćemo njihov nalog što dalje činiti.“ – istaknuo 

je ravnatelj. 

 

Dodatnih pitanja i prijedloga nije bilo pa predsjednik Upravnog vijeća Doma utvrđuje da je 

sjednica završena u 10:15 sati. 

 

 

 

                  Zapisničar 

Tea Zmaić Hrgović, univ. mag. iur. 

 

 

 

 

                                                                     PREDSJEDNIK UPRAVNOG VIJEĆA DOMA                                                      

                                                                                        Damir Paulić, dipl. oec. 

 

 

 


